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Cartes al Director

Felicitats pel bon treball del Síndic amb la MAT
Després de llegir acuradament el darrer dossier del Síndic de Greuges referent a la línia MAT, només
tinc paraules d'elogi per la feina diària i constant, i que no es mossega la llengua dient les coses pel
seu nom. Reconeix que ni el mateix Govern de la Generalitat li ha contestat, fet gravíssim en un país
que es diu democràtic amb els partits d'esquerres mirant cap un altre costat per mantenir-se en el
poder!
Els recorda que iniciar l'execució d'un projecte sense haver obtingut prèviament la declaració
d'impacte ambiental és una infracció; i que l'Administració pot ordenar la suspensió de l'execució
d'obres. Demana a la Diputació de Barcelona, Departament de Medi Ambient -del Sr. Baltasar- i a
ajuntaments que amb la major celeritat realitzin les inspeccions en els espais on està prevista
l'obertura de camins per tal de comprovar si efectivament s'han iniciat els treballs. I en el cas que es
constati que ha estat així els demana que adoptin les mesures adients per tal d'"aturar la seva
execució" i exigir a l'empresa responsable la reparació pertinent.
Ara veurem si els ajuntaments, Diputació de Barcelona i Departament de Medi Ambient li fan cas.
Seria molt fotut pel territori que ara en aquest moment no fessin els deures. No poden dir que no ho
sabien i que no podien fer res?
Com que al Síndic no li fa cas el Govern ja ha informat al defensor del Parlament Europeu, al
Sr.Mario Monti i al comissari d´Energia de la CE. Així comprovaran el nivell democràtic que tenen
davant els monopolis del poders fàctics. Felicitats a tot l'equip del Sr. Ribó.Com a mínim hi ha algú
amb dignitat, decència i coherència, que vetlla per les persones davant la prepotència dels Governs i
dels lobbys.
-Sònia Amaya Tomàs. Bescanó


